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Periode 23-24 

Dato 06-12-23 

Kl. 1700 

Sted Kantinen, Rothaugen skole 

Kopi  

Referent Ingvild Iden Høyland 
 

TIL STEDE: 

8. trinn  9. trinn  10. trinn  

8A Anette Undheim TS 9A Randi Fjell TS 10A Cecilie Eiken TS 

Pål Endre Eriksen (V)  Birgitte Teglgaard 
Jørgensen (V) 

 Gøril Barka (V)  

8B Lise Kristiansen  TS 9B Torunn Aarøy MF 10B Jannicke Lervik TS 

Jeanette Hess-Egra (V)  Catalina Rivas (V)  Mette Løkland (V)  

8C Benedicte Normann MF 9C Marta Vorland TS 10C Vigdis Berge TS 

Silje Mikkelsen (V)  Ane Bysheim (V)    

8D Leila Rezzouk MF 9D Kathrine Lien Mjell TS 10D Espen Reisæter 
Sandven 

IM 

Kathrine Nesse (V)  Martin Kvam (V)    

8E Sveinung Arnesen TS 9E Daniela Schwachta TS 10E Camilla Arnesen TS 

Cecilie Boge (V)  Martha Økland Lien (V)    

8F Marie Stoltz TS 9F Eirik Brynjelsen MF 10F Cecilie Bredrup TS 

  Fridtjov Fremstad (V)    

8G Ingvild Iden Høiland TS 9G Lene Hilton Losnegård TS 10G Tore Lunde TS 

Tone Andersen (V)  Kristin Skibenes (V) TS Andreas Hellesøy (V)  

8H Ida Kristine Lynngård TS       

Ingeborg Sofie 
Sætrevik (V) 

     

 Fra skolen: Rektor Hanne Hovland, Mads Kapstad, lærer og kontakt i ballkomiteen. 
 

 

Forkortelser: TS – Til stede. MF – Meldt fravær. IM – Ikke møtt 
 

 

 

 Saksliste: 
1. Opprop og gjennomgang av referat 
2. Rektor informerer 
3. Valg av leder og ev. nestleder 
4. Trafikalt grunnkurs  
5. Skoleball 
6. Eventuelt 
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 Ansvar Frist 

1 Opprop og gjennomgang av referat   

 Ingen kommentar til referat, godkjent. 
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2 Rektor informerer   

 
 

Utbedringer Rothaugen: Tilsyn 2019, 2021 og senest oktober 2023. 
Forhåndsvarsel og vedtak om retting; 5 punkter. Skal rettes innen august 
2024. 
1) For mange elever; ikke nok rom, mangler grupperom, for små rom, 

for mange elever i rommet gjør ventilasjonen dårligere. Arealnorm på 

2,5 m2 pr elev skal følges. Arealet i mange av klasserommene tilsier 

da bare 22-23 elever i mange rom. Planlagt tiltak knyttet til møbler og 

plassering i klasserom. 

2) Inneklima: ikke tilfredsstillende. Sørfløyen; hybridanlegg: 

varmtvannstank på loftet som sender oppvarmet vann til tanker i 

klasserommene. Feil på spjeld, filter og varme-element. Utbedringer 

foretas nå og nye målinger skal gjøres underveis og når arbeidet er 

ferdig. Jobber også med ulike tiltak innen renhold for å bedre 

inneklimaet. 

3) For få toaletter/håndvasker. Det er installert flere vasker/vaskerenner 

på toalettene. Utfordrende å finne plass til å bygge flere toaletter. 

4) Vedlikeholdsplan mangler. Skoleeier anslår at Rothaugen skal flytte i 

erstatningslokaler sommeren 2030. Behov for tiltak umiddelbart. 

Befaring fra malerfirma som skal ta overflater; mur og maling i 

klasserommene. Utfordring å ha ledige klasserom som det kan 

jobbes i til enhver tid. Planlegger i den forbindelse å bygge om 

auditoriet til klasserom slik at det kan lages en rulleringsplan for å 

pusse opp klasserommene. Det ble stilt spørsmål knyttet til fargevalg 

og gitt info om at det finnes en veileder for farger i klasserom; denne 

sendes til rektor. 

5) Mangler internkontrollsystem; arbeid er i gang, behov for å 

systematisere og sette i sammenheng. 

Oppsummert er det omfattende avvik og tydelige vedtak. Situasjonen er 
blitt forverret ved økt elevtall. Ansvaret for de fire første avvikene ligger 
hos byggeier/kommunen. Det femte avviket må løses internt på skolen. 
Helsevernetaten vil komme på tilsyn igjen om 2 år. 
 
Spørsmål stilt om mulighet til å bruke mer arealer i Strømgaten. Rektor 
informerte om at det er flere forhold som vanskeliggjør dette.  
Det etableres en gruppe i FAU som kan ta et ansvar på dette området 
fremover, deriblant kontakt med Plan- og bygningsetaten i kommunen og 
utarbeidelse av henvendelse om tilleggsareal og erstatningsareal. Bør 
utforskes om det er muligheter for å utnytte lokalene i Strømgaten i større 
grad. 
 
Deltagere i gruppen: Lise Kristiansen 8B, Kathrine Lien Mjell 9D, Camilla 
Arnesen 10E, Sveinung Arnesen 8E 
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3 Valg av leder og ev. nestleder   

  
Ingen meldte seg til vervet på møtet. Vigdis fortsetter som nestleder. Det 
må velges ny leder senest innen februar. Vigdis sender ut forespørsel til 
vara FAU-representanter.  
 

 

Vigdis 20.12 
 
 
 

4 Trafikalt grunnkurs    

  
Daniela har sendt ut 5 forespørsler til trafikk-skoler, har fått svar fra 4: 
Team kr 2800, Max kr 2899, Sentrum kr 3100 (150 kr pr deltager til FAU), 
Positiv kr 3300. 
Litt ulikt hvilke tillegg som gis fra de ulike trafikkskolene. Sentrum 
trafikkskole har vært brukt i 4 år. Innspill på at rimeligste tilbud kombinert 
med de beste tilleggene bør prioriteres. Daniela sender sammenstillingen 
ut til FAU. 2 gratis kjøretimer ansees som en god fordel for den enkelte 
elev. Max trafikkskole velges ut ifra en total vurdering. 
 
Daniela følger opp og har dialog med rektor om oversikt over slutt-
tidspunkter pr klasse og ledige rom. 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
Daniela  

 

5 Skoleball   

  
1. Kaffesalg: Det er bestilt mer kaffe i år enn i fjor. Brutto på ca. 130 

000,- (130 per pakke hvor 62+ moms 15% går til BKB) før 
avstemming og betaling til BKB. Det mangler en del betaling. 
Randi sender ut informasjon og bestillingsoversikten på nytt. 
Bestilling til Bergen kaffebrenneri baseres på betalte bestillinger. 
Pakking (for de som har meldt seg til det) på Bergen kaffebrenneri 
fra kl 18.00 12.desember. Hver FAU-representant må selv hente 
kaffe bestilt fra egen klasse på Bergen kaffebrenneri denne 
dagen, hentes mellom kl 20.00-21.00. Vigdis sender melding om 
tidspunkt. Hver FAU-representant har ansvar for utlevering av 
bestillinger til egen klasse. 

2. En har søkt Ildsjelfondet om 50.000 til støtte for ballet, har ikke 
fått svar ennå. 

3. Invitasjon til ballet blir sendt ut fra rektor i Vigilo. Ballgruppa 
v/Cathrine sender invitasjon til rektor 

4. Vaktlister blir sendt ut i begynnelsen januar. Minst 2 foresatte for 
hver klasse. 

5. Lærere Mads Kapstad orienterte i starten av FAU-møtet om arbeid i 
ballkomitéen.  
Det er oppretta Instagramkonto, hvor elevene skaper blest om 
arrangementet.  
Arbeid med program og underholdning, elev og lærerinnslag, Det 
skal være bidrag fra alle trinn med produksjon av bl.a. ballvideo. 
Elevene ønsker fotoboks. Dette er booka. Ballgruppa ser om det 
er mulig å ha fotoboks lengre og ev. sette opp en fotovegg på 
ballet. 
Ønske om pynt på bord, tema vinter/nyttår. Ballgruppa vurderer 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Cathrine 
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om det er rom for pynt i budsjett og mulighet for 
dekorasjon/pynting av bord i Grieghallen. 
Eleven kan velge matrett, det har vært begrensa til lasagne eller 
gryterett tidligere år. Ballgruppa v/Vigdis skal sjekke med 
Grieghallen.  
Ballgruppa vurderer om det er behov for DJ eller om noen 
foresatte kan styre spillelister. Ballkomiteen må ordne spillelister. 

 

Vigdis 
 
 
 
Vigdis 
 

6 Eventuelt   
  

Ingen saker er meldt inn. 
 

  

7 Neste møte   

 Tirsdag 2. januar kl. 1700 Rothaugen skole 
 

  

 
 
 


